
Lp.
Nr 

sesji
z dnia Zgłaszający Interpelacja Wniosek

Odpowiedzialni/ 

Referat/ 

Stanowisko

Aktualny stan załatwienia sprawy

1

Kazimierz Kielar - 

radny z 

Klimkówki

Interpelacja w sprawie konieczności 

zabezpieczenia bariery ochronnej 

przy drodze powiatowej w 

Klimkówce - na wysokości mostu, 

przed skrętem do kościoła św. 

Krzyża.

Referat RIN
Wniosek pisemnie został sierowany do Starosty Krośnieńskiego. 

Uszkodzona bariera została wymieniona.

2
Wniosek o staranne odśnieżanie ulicy 

Wola w Rymanowie.
Referat RIN Zwrócono uwagę wykonawcy zadania odśnieżania w Rymanowie.

3

Zapytanie dot. uporządkowania budynku 

administracyjnego na cmentarzu po 

poprzednim zarządcy.

Odpowiedzi udzielono podczas sesji

4

Zapytanie dot. dotrzymania umowy i 

wykonania prac remontowych w budynku 

starej szkoły w Łazach.

Odpowiedzi udzielono podczas sesji

5

Zapytanie dot. wznowienia działalności 

poradni okulistycznej w SPG ZOZ w 

Rymanowie.

Odpowiedzi udzielono podczas sesji

6
Zapytanie dot. nadzoru Policji nad 

parkowaniem przy ul. Wola w Rymanowie.
Odpowiedzi udzielono podczas sesji

7

Janusz 

Dąbrowski - 

sołtys z 

Głębokiego

`

Wniosek o wyasfaltowanie pobocza przy 

drodze powiatowej w Głębokiem na 

wysokości szkoły.

Referat RIN Wniosek pisemnie został sierowany do Starosty Krośnieńskiego. 

8

Jan Dudzik - 

sołtys z 

Bałucianki

Wniosek o remont mostów w ciągu drogi 

powiatowej oraz ułożenie nakładki 

asfaltowej na odcinku drogi od przystanku 

do kościoła.

Referat RIN Wniosek pisemnie został sierowany do Starosty Krośnieńskiego. 

9
Wniosek o wywiezienie śniegu z rynku w 

Rymanowie.
Referat RIN Wniosek został zrealizowany w koniecznym zakresie.

10

Wniosek o zabezpiecenie zjazdów z lasu na 

odcinku drogi powiatowej od mostu w 

Pastwiskach do Rudawki (prawa strona).

Referat RIN
Pisemny wniosek w tej sprawie skierowano do Nadleśnictwa 

Rymanów.

Interpelacje, wnioski i zapytania z Sesji Rady Miejskiej w Rymanowie - 2017

Andrzej Biel - 

radny z 

Rymanowa

Bronisław  Bruk - 

sołtys z Puław
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11
Janusz Delimat - 

sołtys z Ladzina
Zapytanie dot. terminu wycięcia wzdłuż 

drogi gminnej drzew na ul. Zadwór.
Odpowiedzi udzielono podczas sesji

12
Mariusz Prajsnar - 

sołtys z Milczy

Wniosek o odśnieżanie chodników wzdłuż 

ul. Szkolnej.
Referat RIN

Dokonano wizji lokalnej w terenie i stwierdzono, że szerokość 

chodnika jest zbyt mała do zastosowania sprzętu mechanicznego, 

a w przypadku zastosowania większego sprzętu do odśnieżenia 

spowoduje, że nastąpi znaczne zawężenie drogi, a tym samym 

nastąpi wzrost zagrożenia na drodze; w tym i dla pieszych.

13

Danuta 

Litarowicz- 

Dyrektor GOK 

Wniosek o naprawę wyrwy na DW 889 w 

Sieniawie na krzyżówce z DK 28.
Referat RIN

Wniosek został niezwłocznie przekazany do zarządcy drogi 

PZDW w Rzeszowie Rejon w Rymanowie. Wg. uzyskanej w PZD 

informacji dokonano naprawy uszkodzenia drogi 

14

Tadeusz 

Chodyniecki - 

sołtys z Wróblika 

Szlacheckiego

Wniosek o interwencję u Starosty w 

sprawie odśnieżania chodników wzdłuż 

drogi powiatowej od ul. Krośnieńskiej do 

ul. Rymanowskiej.

Referat RIN Wniosek pisemnie został sierowany do Starosty Krośnieńskiego. 
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